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Skrivelse om sammanslagningen av Hägersten-Liljeholmen och Älvsjö 

stadsdelsnämnd 
 

Båda stadsdelsnämnderna har idag ett stramt ekonomiskt läge till stor del orsakat av den 

skattesänkning som kommunfullmäktige beslutade om i budgeten för 2019. En skattesänkning 

som innebar ca 450 mnkr mindre till stadens verksamheter. Den borgerliga majoritetens 

resonemang har därefter gått ut på att staden måste minska sina utgifter, bland annat genom 

att slå ihop dessa två stadsdelsnämnder och på så sätt spara 20 miljoner pengar. Hur det ska gå 

till är oklart, då majoriteten inte tydligt redovisat var besparingarna ska göras. 

 

Mot bakgrund av detta önskar vi svar från förvaltningen på följande frågor: 

  

 Vilka besparingar ser förvaltningen att vi kan göra vid sammanslagningen? 

 

 Hur mycket sparar detta in ekonomiskt?  

 

 Vilka konkreta tjänster ser ni kommer att försvinna i samband med 

sammanslagningen? 

 

 Om det blir färre tjänster, vem ska utföra deras arbetsuppgifter? 

 

 

 

 

 

 


